
 

Afdeling 37 

Egeskoven 

 

 
 

REFERAT 

af 

ordinært afdelingsbestyrelsesmøde mandag den 9. oktober 2017 

(Til afdelingsbestyrelsens medlemmer, suppleanter og driftskontoret) 

 
 

Tilstede: Eva (formand) (ENW), Jette (JN), Jytte (JM) og Jimmi Eibye (JE) fra driften 

Fraværende: Dorte (DBN) (suppleant) 
 
 

D A G S O R D E N: 

                        
1. Godkendelse af dagsorden. 

 
2. Godkendelse af referat fra ordinært bestyrelsesmøde den 11/9 2017.  

 
3. Driftsgennemgang, status for igangsatte arbejder, kommende arbejder og eventuelt nyt fra 

driftskontoret, herunder 
 
Igangsatte arbejder 
-  Ansøgning til Byggeskadefonden, herunder gule facadeplader, badeværelser, isolering  
   på lofter og tæring af jernkonstruktionen på trapper - Er ansøgning indsendt?   
-  Skel/matrikler G/F ?? 
 
Kommende aftalte arbejder 
-  Nedløbsrør defekt v/nr. 10 (bagsiden) 
-  Vandforbrug - Evt. rundsende skrivelse om at hæve á conto beløbet 
    (Afventer første årsopgørelse) 
-  Skråningen bag nr. 2-16 - Beplantning med græsser i efteråret 2017 
 
Nye arbejder / Ønsker 
-  Opretning af fliser  -  Afventer, at E/F har fået nyt tag ? 
-  Molokker - Nyt?  Midlertidig afskærmning 
-  Nye affaldsspande i området 
-  Afgrænsning mellem græs og bunddækkeplanter/mirabellehegnet ud mod vejen? 
 

4. Buget / Regnskab. 
 

5. Meddelelser: 
 
a. fra formanden (se ”grøn blok”, side 2) 
b. fra udvalg / medlemmer af udvalg 



c. fra Glostrup Boligselskab 
d. G/F 
e. fra andre 
 

6. P Punkter til behandling på dette møde: 
 
a.  nr. 16/Haven: låge, sten udenfor, opstamning af hækplanter. 
 
d.  25 års jubilæum den 15. april 2018. 
 

7. Punkter til næste/kommende møde(r). 
 

8. Beboerinformation (Hvissinge Nyt) 
- Deadline 15/10 2017 (HUSK: Forsidefoto – deadline 15/10) 
 

9. Eventuelt. 
 

 
-----oooooOOOooooo----- 

 
 
Ad  punkt 1: 
 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
 

Ad  punkt. 2: 
 
Referatet fra det ordinære bestyrelsesmøde den 11/9 2017 blev godtkendt. 
 
 

Ad   punkt. 3: 
 

Igangsatte arbejder : 
 

Ansøgning til Byggeskadefonden, herunder gule facadeplader, badeværelser, isolering  på lofter og 
tæring af jernkonstruktionen på trapper - Er ansøgning indsendt? : 
 
Afventer ifølge JE ansættelse af ny bygningsinstruktør pr. 1/12 2017. 
Han har til opgave som noget af det allerførste at tage sige af dette!! 
 
Skel/matrikler G/F : 
 
Mangler stadig - JE vil se på det. 
 
Kommende aftalte arbejder : 
 
Løse SF-sten under trappe v/nr. 44: 
 
Er ordnet + ved nr. 38. 
 
 
 



Nedløbsrør defekt v/nr. 10 (bagsiden): 
 
Er ordnet. 
 
Vandforbrug - Evt. rundsende skrivelse om at hæve á conto beløbet: 
 
Afventer første årsopgørelse (ca. marts 2018). 
 
Skråningen bag nr. 2-16 - Beplantning med græsser i efteråret 2017: 
 
JE indhenter tilbud på frø og planter. 
Sættes i gang  hurtigst muligt. 
 
Nye arbejder / Ønsker : 
 
Opretning af fliser  -  Afventer, at E/F har fået nyt tag: 
 
Intet foreligger om, hvornår arbejdet påbegyndes !! 
 
Molokker - Nyt?  Midlertidig afskærmning: 
 
Afventer afklaring fra kommunen. 
JE taler med Michael om midlertidige måtter de andre steder ligesom ved første affaldsplads. 
 
Nye affaldsspande i området: 
 
Der skal bruges 8 stk. til en pris á ca.kr. 1.800,- pr. stk. 
Afventer næste møde i G/F. 
 
Afgrænsning mellem græs og bunddækkeplanter/mirabellehegnet ud mod vejen: 
 
JE ser på løsninger til kant + evt. barkflis. 
 
 
Ad  punkt. 4: 
 
Intet nyt. 
 

 
Ad  punkt. 5: 
 
a. fra formanden: 
 
Mangler dato for markvandring i efteråret 2017? : 
 
JE tager fat i Michael mht dato. 
 
2020-plan - GB : 
 
ENW huskede på, at der afholdes orienteringsmøde i Paraplyen herom den 16/11 2017. 
 
 
 
 



Ny lejer i nr. 72 : 
 
ENW har fra GB fået oplyst, at grunden til, at der ikke er kommet en ny lejer er, at lejligheden holdes fri 
mhp eventuel genhusning fra Stadionkvarteret - dette vil ikke belaste afd. 37 økonomisk, idet udgifter 
hertil afholdes via renoveringsbudgettet.  
 
Nr. 40 : 
 
Problemet er løst - lejeren har opsagt lejemålet. 
 
b. fra udvalg / medlemmer af udvalg: 
 
ENW orientering om, at der er SU-møde den 23/10 2017. 
 
c. fra Glostrup Boligselskab: 
 
Intet nyt. 
 
d. G/F: 
 
Intet nyt. 
 
e. fra andre: 
 
Intet. 
 
 

Ad  punkt. 6: 
 

Nr. 16/Haven: låge, sten udenfor, opstamning af hækplanter : 
 
Det blev aftalt, at ENW taler med JE herom. 
 
25 års jubilæum den 15. april 2018 : 
 
Vi tænker fortsat over evt. forslag til gaveønsker til afd. 
 
 
Ad  punkt. 7: 
 
Ingen forslag. 
 
 

Ad  punkt. 8: 
 

Forsidefoto - deadline 15/10: 
JM og ENW fremkom med forslag til forsidefoto. 
Det blev aftalt, at bruge foto fra ENW, og ENW sender dette til Hvissinge Nyt. 
 
 

Ad  punkt. 9: 
 
Der mangler en sten/flise v/nr. 32 - Det blev aftalt, at ENW tager foto heraf og sender til JE. 
 
Bestyrelsen afholder julefrokost den 15/12 2017. 
 
 
ENW - 06/01 2018 


